
 

 

Bestyrelsesmøde  

2024-21-02 kl.17.10 

i Arnborg 
Dagsorden  
Ordstyrer: Dina 

Referent: Ida 

Deltagere:  

Afbud:  

 
 

Emne Uddybning O= Oriente-

ring 

D=Debat 

B=Beslutning 

Ansvarlig Referat 

 

17.00      

17.02 Godkendelse af referat 

 

  Dina/Ida Referat godkendt 

17.05 Status på dagtilbud   Li-

sette/Flem-

ming 

En forælder har kontaktet Flemming med henblik på at 

være primus motor på at lave en ”reklamevideo”. Flem-

ming og Maria fra bestyrelsen samarbejder med den 

aktuelle forælder om det. 

Flemming og Lisette informerede om Nebula. Koncep-

tet bliver præsenteret på forældremøder ultimo 

april/primo maj. På disse møder præsenteres desuden 

rådgiver, Heide og familiebehandler, Susanne, som er 

tilknyttet Arnborg-Kølkær Skole og Dagtilbud 

Flemming informerede om, at der kommer mange børn 

i ferierne, og det vores vilkår. Når vi skal have mange 



personaler på arbejde i ferierne, betyder det, at norme-

ringen uden for ferierne forringes. Det er vi naturligvis 

ærgerlige over, men det er et vilkår, vi ikke kan gøre 

noget ved. 

17.20 Status på skole (Ekstraordinær frihed 

Huskunstnerforløb 

Høring tildelingsmodel 
Møde i Fasterholt) opfølgning! 

Vejleder og rådgiver 

ind i skolen. 

Timefordeling og sam-

læsning. 

Skoleplan 

Skoleudviklingssamta-

len. 

 O/D Ida/Malene Fremmøde i SFO i vinterferien: Imellem 1/2delen og 

1/3 af de tilmeldte børn i SFO i vinterferien mødte op; 

det er ikke optimalt, da det betyder, at vi bruger mange 

personaleressourcer i forhold til det nødvendige. Vi de-

batterede hvordan problematikken kan løses. Vi forsø-

ger fremover at spørge ca. 1 til 2 uger før ferien, om 

der er ændringer i det tilmeldte. 

 

Som nævnt har vi nu jævnligt både en familiebehandler 

og en socialrådgiver i huset. De er til stede på skift i 

Arnborg og i Kølkær. De sidder på skolen. Der er sendt 

information ud på Aula om dette. Vi håber, I vil bruge 

dem til stort og småt.  

De præsenteres på personalemøder og forældremøder 

her i foråret. 

 

Malene præsenterede timefordelingerne i klasserne for 

det kommende skoleår. Malene præsenterede forskel-

lige modeller for klassesammensætninger/samlæsning. 

Bestyrelsen bakker op om kontinuitet i samlæsninger, 

når muligt. 

 

Malene fortalte kort om skoleplanen. 

 

Dina fortalte om deltagelse i skoleudviklingssamtalen. 

Det var en god oplevelse af deltage i, og oplevelsen 

var, at forvaltningen behandlede os med respekt, og tin-

gene blev debatteret sagligt og fagligt. 

 



Over hele landet er der udfordringer med skolefravær. 

Kommunalt er vi forpligtet på en fraværsstrategi. Den 

er netop udgivet. Den omhandler både det generelle 

fravær, men også den ekstraordinære frihed. 

 

Vi er så heldige at have fået tildelt midler til at kunne 

deltage i huskunstnerprojekter på begge skoler. 3 

kunstnere kommer og arbejder med eleverne i Kølkær i 

uge 16 og i Arnborg i uge 18. 

 

Tildelingsmodellen er under forandring. Der vil være 

spørgetime d.14. marts og høringsperiode indtil 28. 

marts. 

 

Malene, Jytte Mikkelsen og Dina tager til forældre-

møde i Fasterholt, med ønske om at informere om vo-

res skole. 

17.45 Forberede Fællesbesty-

relsesvalg 

 D  Vi laver fysiske opslag på matriklerne om det forestå-

ende valg og valgmøde, der afholdes d.19.3.24 på Arn-

borg skole. Man kan her få info om, hvad bestyrelsesar-

bejdet indebærer. 

Man må naturligvis også kontakte bestyrelsesformand, 

Dina eller fællesleder, Malene ved interesse. 

 

Bemærk, der er tilmelding til valgmødet. 

 

 

18.00 Skærmbrug Hvordan gør vi? 

Anbefalinger er sendt 

til jer. 

D  Vi debatterede, hvordan vi kan arbejde videre med 

dette. Anni tilbød at udarbejde et udkast til både foræl-

dre og dagtilbud.  

Malene og Dina laver forslag med datoer om et ar-

bejdsseminar for bestyrelsen om dette. 



18.30 Status på principper Hvor er vi, og hvad 

mangler vi? 

O/B Dina/Malene Dina efterlyser vores principarbejde. Der er must have 

og nice to have. 

 Evt. Samrådsmøder?   11.4.24 for skolen og den 18.4.24 for dagtilbud. Dina 

deltager den 11.4.24 og vi mangler 1 person til den 

18.4.24 

 

Næste bestyrelsesmøde er flyttet til den 19.3.24 grundet 

den nye tildelingsmodel. 

 

 


